

Կանոններ հեղինակների համար

ՀՀ ԳԱՄ ԻԱՊԻ աշխատությունների “Կիբեռնետիկայի և հաշվողական տեխնիկայի մաթեմատիկական հարցեր” ժողովածույում հրապարակվում են նշված ոլորտին առընչվող գիտական հոդվածներ, որոնք պարունակում են նոր չորսապարակված արդյունքներ: Հոդվածները կարող են գրված լինել անգլերեն, ռուսերեն կամ հայերեն լեզուներով և ձևավորված TEX (գերադասելի է) կամ Word խմբագրական համակարգերով:

Հոդվածը սկսվում է նույն լեզվով գրված համառոտագրությամբ և վերջում ուղղորդվում է հայերեն (յսլ հայերեն անթատի դեպքում՝ անգլերեն) ամփոփումով: Տառերի չափն է 11pt, տողերի հեռավորությունը՝ 1, էջի ֆորմատը՝ A4, լուսանցքները՝ վեկից՝ 2 սմ, ներկից՝ 2.5 սմ, ձախից՝ 3 սմ, աջից՝ 1.5սմ: Գրականության ցանկը ներկայացվում է ըստ հղումների հերթականության՝ [1], [2], ..., նշելով էջերը և վերջում՝ հրապարակման տարեթիվը: Հոդվածի ընդհանուր ծավալը պետք է լինի 10-ից 15 էջերի սահմաններում: Հոդվածը խմբագրական խորհրդին ներկայացվում է և՛ տպված, և՛ էլեկտրոնային ձևով: Հոդվածները գրայտվում են:

Rules for authors

In Transactions of the IAP of the NAN of the RA “Mathematical problems of computer science” scientific articles related to the noted fields with novel and previously unpublished results are published. Papers may be submitted in English, Russian and Armenian and prepared with typesetting systems TEX (preferably), or Word.

Each article should start with an abstract written on the same language and ended by summary in Armenian (or English in case the paper is in Armenian). Letter size is 11 pt, line spacing 1, page format is A4, margins are 2 cm from the top, 2.5 cm from the page bottom, 3 cm from the left and 1.5 cm from and the year of publication in the end. The size of each paper must be less than 10 to 15 pages the right. The references should be given in the order of citing [1], [2],..., with indication of pages (for papers) and the year of publication in the end. Papers must be submitted to the Editorial Board in hard and electronic forms. The papers are reviewed.

Правила для авторов

В сборнике трудов ИПИА НАН РА «Математические вопросы кибернетики и вычислительной техники» публикуются научные статьи в указанной области, содержащие новые результаты и не опубликованные ранее. Статьи могут быть представлены на английском, русском и армянском языке и оформлены с применением редакционных систем TEX(предпочтительно) или Word.

Статья должна начинаться с аннотации, написанной на том же языке, что и основной текст, и сопровождаться резюме на армянском (в случае армянского основного текста на английском). Размер шрифта – 11 pt, поле сверху – 2 см, нижнее поле – 2,5 см, левое и правое поля – 3 см и 1,5 см, соответственно. Список литературы представляется в порядке соответствующим ссылкам, данным в статье, [1], [2],..., с указанием количества страниц и года опубликования в конце. Общий размер статьи должен быть в пределах 10-15 страниц. Статьи представляются редакционной коллегии в печатной и электронной формах. Статьи рецензируются.